
1.klasse: Tone Marie Swensen Hestad  
Madelen Nordvåg Berg  
2.klasse: Ann Katrin Olsen  
Bjørn Erik Tinnan  
3.klasse: Bjørn Roar Sørgård  
Martin Knutsen  
4.klasse: Mathias Leonhardsen  
Suhreta Omervcevic  
5.klasse: Janne Evy Anne Jonassen  
Jannicke Leonhardsen  
6.klasse: Kristian Johnsen Haukalid  
Mary Nygård Bergheim  
7. Klasse: Lene Arntzen  
Arriya Sriphakphong  
8.klasse: Marie Nicolaisen  
Julie Therese Volden Dahl  
9.klasse: Anna-Elisabeth Kristiansen  
Elisabeth Andersen Rambjørg  
10.klasse: Linda Andreassen  
Mai-Lis Myrvang-Strand  
 

 
Møte SU Glomfjord skole 20.3.2023 

Til stede: 

Mathias Leonhardsen, FAU 

Marie Nicolaysen, FAU 

Albesher Issa, Elevrådet 

Lill-Maren Kilvik, Elevrådet 

Beate Aasen, ansatte representant 

Beate Henningsen, Rektor 

Politikerrepresentant er ikke tildelt/valgt  

 

Sak 1: 

Eventuell sammenslåing av ungdomstrinnene ved Glomfjord og Ørnes skole – hva gjøres i de ulike 

foraene? 

• Elevrådet planlegger leserinnlegg i Kulingen og Avisa Nordland. I tillegg skal elevene levere 

høringsuttalelse etter mal i høringsdokumentet. 

• FAU har satt ned arbeidsgrupper, og skal levere høringsuttalelse samlet. 

• Ansatte ved begge skoler (Ørnes og Glomfjord) v/tillitsvalgtapparat og verneombudene har 

sendt en uttalelse til kommunedirektør angående prosess og hvilken påvirkning dette har på 

arbeidsmiljøet og den enkelte ansattes psykososiale helse. I tillegg skal ansatte levere 

høringsuttalelse etter mal i høringsdokumentet. 



• Det skal leveres høringsuttalelse også fra fagorganisasjonene. 

Det er enighet i SU om at vi avventer mot slutten av høringsperioden med å eventuelt lage en egen 

uttalelse. Foreløpig bruker vi SU til å få informasjon om hva de ulike foraene jobber med. Neste møte 

settes til onsdag 24.4, 18.00-19.00 

 

Beate Henningsen, referent. 

 


